
Varde d 02.09.2009 
 
Alle deltog 
 

1. referent blev JV 
2. Forrige referat blev godkendt. 
3. Status vedr. brev til kommunen 

Efter utallige mails til kommunen, er de nu klar til et møde. 
Deltagere mødes på sletten 42 og derefter går vi rundt i området. 
Følgende skal kigges på: Vejbump, Stolper for enden af stier, ubetinget vigepligt i kryds del 
2 og 3, græsslåning af offentligt areal, vejtræer, vintertjeneste. 
Mødet er d. 7, 8 eller 9 sept. 

4. Udsigtskilen 
Aflevering foretaget, skødet skrevet under af alle bestyrelsesmedlemmer. 
Fodboldbanen er markeret, og der er aftalt slåning med EBA. 
For 2010 er der aftalt 2 gange slåning pr år, og slåning af fodboldareal sammen med resten 
af det grønne areal. 
Stolper til fodboldmål bliver sponsoreret af Phønix, og målene vil blive samlet på 
arbejdsdag 2010. 
Der bliver intet samarbejde med Bjerget. 

5. Reparation af fortov på hjørnet del 4. 
Er lavet af EBA, der sender regning, ingen vil stå til ansvar for at have lavet skaden. 

6. Tomme grunde og græsslåning 
Specielt nr. 60 mangler, græsset skal, ifølge vedtægter, slås hver måned i perioden maj til 
oktober. 

7. Økonomi 
Kontingent opkrævningen var svær i år, men alle har dog betalt nu. 
Budgettet overholdes for i år. 

8. Klager 
Der er kommet klager over følgende: 

- græsslåning af tomme grunde (BJ rykker grundejere igen) 
- læbælte del 4 (EBA har ikke haft held med sprøjtning af læbælter, men vil 

prøver igen senere i 2009) 
- græsslåning på legeplads del 4 (Slås med fast frekvens, pga kraftig gødning 

af området gror græsset hurtigere end forventet, men der er aftalt en fast 
frekvens og den overholdes. Desuden kan EBA ikke komme til de steder 
hvor der er legeredskaber) 

- For hurtigt kørende biler. (Der arbejdes sammen med kommunen om hvilke 
chikaner der kan opstilles.) 

9. Vintertjeneste 
JL tager fat i kommunen i Oktober for at aftale en kontrakt for 2009-2010 
Brev sendes ud i oktober med besked om hvor der saltes, samt en besked om at 
vintertjenesten ikke udvides, da forslaget om fuld vintertjeneste blev nedstemt på 
generalforsamling 2009. 

10. Fodboldbane på Udsigtskilen 
Stolper til fodboldmål bliver sponsoreret af Phønix, og målene vil blive samlet på 
arbejdsdag 2010. Net skal indkøbes. 
 



11. Gennemgang af skødet for Udsigtskilen 
Skødet er godkendt og underskrevet af alle bestyrelsesmedlemmer, JL sender det retur til 
Advokat 

12. Evt: 
- Legepladser, hvis der laves et skilt, hvorpå der skrives ”Privat Legeplads” 

kan vi undgå erstatningsansvar overfor eventuelle udefrakommende 
personer. Dog skal legepladserne stadig være godkendte. 

- Hundeskilte, JV finder priser og billeder af skiltene, snakket om at sætte 
skiltene på lygtepælene eller på pæle i jorden. Indkøb af 10 stk i alt. 

- Hjemmesiden, denne modificeres af MH, der indsættes billeder på forsiden 
af området. Legepladsudvalgene skal ind på siden, så det er muligt at skrive 
til den der er formand. 

 
13. Næste møde: 02.dec 2009 inkl. Julefrokost, JV arrangerer. 

 
 


